
 

 

 

Број:  01/5-50-1-5-42/09 

Сарајево, 17.11.2009. године 

 

З А П И С Н И К 

 са 42. сједнице Комисије за саобраћај и комуникације, 

 одржане 17. 11. 2009. године  

 

Сједница је одржана 17. 11. 2009. године, с почетком у 13.45 часова. 

 

Сједници су присуствовали чланови Комисије: Бранко Докић, Шемсудин Мехмедовић, 

Селим Бешлагић, Жељко Кузмановић, Славко Матић и Мехмед Суљкановић. 

Одсуствовали су: Хусеин Нанић, Саво Ерић и Садик Бахтић. 

Сједници су присуствовали: Којо Копривица, помоћник министра комуникација и 

транспорта БиХ,   Аднан Кадрибашић, стручни савјетник у  Агенцији за равноправност 

полова у БиХ, Даворин Семеник, секретар Комисије за остваривање равноправности 

полова Представничког дома, Ненад Пандуревић, секретар Комисије за спољну и 

трговинску политику, царине, саобраћај и комуникације Дома народа, Ахмед 

Јаловичић, секретар Комисије за саобраћај и комуникације, и Александар Нинковић, 

стручни савјетник у Комисији за саобраћај и комуникације. 

 

Сједници је предсједавао Бранко Докић, предсједавајући Комисије. 

 

За сједницу је предложен сљедећи 

 

Д Н Е В Н И   Р Е Д   

 

1. Усвајање Записника са 41. сједнице Комисије; 

2. Предлог закона о измјени Закона о основама безбједности саобраћаја на 

путевима у БиХ, предлагач: посланик Момчило Новаковић (друга 

комисијска фаза); 

3. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Јавном радио-

телевизијском систему БиХ, предлагач: Савјет министара БиХ (прва 

комисијска фаза); 

4. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Јавном радио-

телевизијском сервису БиХ, предлагач: Савјет министара БиХ (прва 

комисијска фаза); 

5. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о комуникацијама, 

предлагач: Савјет министара БиХ (прва комисијска фаза); 



 

6. Текућа  питања. 

 

Дневни ред усвојен је једногласно. 

 

 

Ад. - 1.  Усвајање Записника са 41. сједнице Комисије  

 

Записник са 41. сједнице усвојен је једногласно, без примједаба. 

 

Ад.  - 2.  Предлог закона о измјени Закона о основама безбједности саобраћаја  

               на путевима у БиХ, предлагач: посланик Момчило Новаковић  

               (друга комисијска фаза) 

 

Предсједавајући је напоменуо да је амандман на Предлог закона благовремено 

уложио Жељко Кузмановић, затим отворио расправу у којој су учествовали чланови 

Комисије: Селим Бешлагић, Жељко Кузмановић, Славко Матић, Бранко Докић, 

посланик Момчило Новаковић, те представник Министарства  комуникација и 

транспорта БиХ Којо Копривица. 

 

Након расправе, Комисија се изјашњавала о поднесеном амандману и Предлогу закона 

на сљедећи начин: 

 

Амандман I (Жељко Кузмановић) 

 

У члану 1. у ставу (1) ријечи: “у зимском периоду (од 15. новембра до 15. априла)” 

замјењују се ријечима: “током зимског рачунања времена”. 

Амандман није усвојен са једним гласом „за”, четири „против” и једним гласом 

„уздржан”. 

 

Комисија, са једним гласом „за“ и пет гласова „против“, није прихватила текст 

Предлога закона. 

 

Ад. - 3.  Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Јавном  

              радио-телевизијском систему БиХ, предлагач: Савјет министара БиХ  

              (прва комисијска фаза) 

 

Ад. - 4.  Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Јавном  

              радио-телевизијском сервису БиХ, предлагач: Савјет министара БиХ  

              (прва комисијска фаза) 

 

Ад. - 5.  Предлог закона о измјенама и допунама Закона о комуникацијама,  

              предлагач: Савјет министара БиХ (прва комисијска фаза) 

 



 

Предсједавајући је напоменуо да Комисија поново разматра наведене предлоге закона 

у првој фази, да су Министарство за људска права и избјеглице БиХ и Министарство за 

комуникације и транспорт БиХ доставили изјашњење о предлозима закона, те дао 

ријеч представнику Агенције за равноправност полова Аднану Кадрибашићу, који је 

изнио став о неопходности усвајања предлога закона, након чега је отворена расправа. 

 

У расправи су учествовали чланови Комисије: Шемсудин Мехмедовић, Селим 

Бешлагић, Бранко Докић, Мехмед Суљкановић и Славко Матић, те Којо Копривица, 

представник предлагача.  

 

Након спроведене расправе, Комисија се о предлозима закона изјаснила на сљедећи 

начин: 

 

Комисија, са три гласа “за” и три “против”, није подржала принципе Предлога закона о 

измјенама и допунама Закона о Јавном радио-телевизијском систему Босне и 

Херцеговине.  

 

Комисија, са три гласа “за” и три “против”, није подржала принципе Предлога закона о 

измјенама и допунама Закона о Јавном радио-телевизијском сервису Босне и 

Херцеговине.  

 

Комисија, са три гласа “за” и три “против”, није подржала принципе Предлога закона о 

измјенама и допунама Закона о комуникацијама.  

 

Комисија није подржала принципе наведених предлога закона из сљедећих разлога:  

 

Комисија сматра да измјеном члана 30. Закона о равноправности полова треба 

омогућити равноправну заступљеност полова у свим областима, те да није 

прихватљиво да се сви постојећи закони на нивоу Босне  и Херцеговине појединачно 

усклађују са Законом о равноправности полова.  

 

Славко Матић истакао је да би, пошто се ова три предлога закона односе на 

усклађивање са Законом о равноправности полова, требало предложити Колегијуму 

Представничког дома да се на 64. сједници Представничког дома води обједињена 

расправа о овим законима, односно о 10, 11. и 12. тачки дневног реда. 

Предлог је једногласно прихваћен.                                     

 

Ад. - 6.  Текућа  питања 

 

а) Селим Бешлагић напоменуо је да Дом народа на 33. сједници, одржаној 23. јула 

2009. године, није именовао члана Управног одбора  Јавног радио-телевизијског 

сервиса Босне и Херцеговине из српског народа, те предложио сљедећи закључак: 



 

Тражи се од Регулаторне агенције за комуникације да обавијести Комисију да ли ће и 

када обновити конкурс за члана Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса 

БиХ из српског народа.  

Комисија је једногласно усвојила закључак. 

 

б) Комисија је констатовала да Представнички дом на 59. сједници, одржаној 02. 09. 

2009. године, није усвојио Предлог Савјета министара БиХ за именовање чланова 

Савјета Регулаторне агенције за комуникације Босне и Херцеговине, па је Комисија 

једногласно усвојила сљедећи закључак: 

Тражи се од Савјета министара БиХ информација у вези са даљим поступком 

именовања чланова Савјета Регулаторне агенције за комуникације Босне и 

Херцеговине. 

 

ц) Предсједавајући је упознао присутне да ће се радионица “Енергетска заједница и 

регионална безбједност”, чији је саорганизатор Комисија, одржати 15. 12. 2009. године. 

 

Предсједавајући је закључио сједницу у 14.45 часова.                                                                                                

 

 

СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                             ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 

                    Ахмед  Јаловичић                                                   др Бранко Докић                     

   

 

 

      Достављено: 

      

 ИНДОК-у 

 а/а 

 


